

Schůze představenstva +/- FEL

23.5.2025,

Přítomní:

Představenstvo: Tomáš Havel, Jan Hamacek, Richard Randák, Richard Kropáček, Anna Glöcknerová

Další: Vojtěch Příbář, Aneta Burdová, Veronica Marie Ohrazdová, Daniel Justiz, Petr Linha, Arleta Chaloupková

Schůzi vede: Richard Randák

Omluvení:

Předseda Richard Randák zahuje schůzi představenstva pmfel v 18:15. Havel: Ticho, vole!

Schůze začala v 18:15

Bod 1: Schválení programu schůze

Představenstvo +/-FEL schvaluje program schůze ve znění:

Usnesení 25-04-01

- (a) Schválení programu schůze
- (b) Schválení zápisu z 01.05.2025
- (c) Schválení přijetí členů mimo FEL ČVUT
- (d) Organizace účasti klubu na seznamovacích FEL
- (e) Merch +/-FEL
- (f) Různé

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 1
Výsledek: Přijato.

Bod 2: Schválení zápisu z minulé schůze

Tvoří se malé úpravy, konkrétně doplnění data předminulé schůze.

Vojtěch Příbář si stěžuje že Gitlab nemá aplikaci. Richard Randák namýtl že "to je snad poprvé kdy si někdo stěžuje na *insert thing* nemá aplikaci".

Anna Glöcknerová diskutuje potřebu předchozího bodu v zápise.

Představenstvo +/-FEL schvaluje zápis ze schůze 1. 5. 2025

Usnesení 25-04-02

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 1
Výsledek: Přijato.

Richard Randák předává slovo o dalším bodu Tomáši Havlovi.

Bod 3: Schválení přijetí členů mimo FEL ČVUT

Tomáš Havel podává krátký popis osoby pro členy představenstva, kteří ho dostatečně dobře neznají, a zaručuje se za něj.

Představenstvo +/-FEL hlasuje o souhlasu s přijetím O.S. do klubu.

Hlasujeme!

Usnesení 25-04-03

Pro: 4 Proti: 0 Zdrželo se: 1
Výsledek: Přijato.

Bod 4: Organizace účasti klubu na seznamovacích FEL

J. H. říká kdy byla poslední schůze s ÚTVS (asi prosinec).

Je dohodnuté, že budeme za +/-FEL posílat 3 lidi za turnus. Následuje diskuze o tom, kdo pojede na který turnus.

Probíhá vedlejší diskuze o názvu hlavního města Etiopie.

Předseda klubu se táže, kdo je *ten Petr* (zde přítomný pan Linha).

Diskutuje se přístup tělocvikářů z ÚTVS k organizaci seznamováků, a míra našeho zapojení ve vedení kurzu.

V. O.: Privítala bych větší zapojení klubu. Chybí představovací aktivity. Ještě jsem nikoho neznala a už jsem na ně řvala při softballu.

H. H.: Chtěli jsme vám ukázat okolí, a vrátili jsme se až večer. To už se nikdo seznamovat nechtěl.

Řeší se přednášky od matikářů/fyziků v rámci kurzu. Jejich nevhodné provedení (online stream).

Řeší se, jaké výdaje pro účastníky turnusu jsou hrazené a které ne.

Probíhá diskuze ohledně vybavení lékárničky.

Dále se řeší, který z účastníků bude zodpovědný za motivační prezentaci matematiky.

Bod 5: Merch +/-FEL

Slovo přebírá Aneta burdová, členka minulého představenstva. Aneta Burdová zmiňuje dosavadní úspěchy, například zhotovený roll-up. Dále zmiňuje, že asi 2000 Kč jsou vyhrazené na samolepky, řeší se však dosavadní problémy s výrobou. Tomáš Havel doporučuje konkrétní firmu, která vyrábí samolepky např. pro různé jiné studentské iniciativy.

Výroba vlajky:

Probíhá diskuze o nutnosti průzkumu trhu od určité částky, konkrétně co se týče výroby triček. Nicx zmiňuje, že pokud bychom využili firmu, kterou využívá fakulta, nebyl by možná průzkum trhu potřeba.

Jan Hamacek navrhuje Veronicu Marii Ohrazdovou na pozici koordinátora pro merch. Veronica přijímá. Diskutuje se o designu pmfel triček, počtu triček, které budeme objednávat, zda pro všechny členy nebo pouze pro aktivní / na vyžádání.

A. B.: Loni proběhlo anketa o velikosti triček.

H. H.: Loni probíhala i anketa o návrzích - nikdo se neozval.

A. G.: Já bych motivovala lidi tím, že bych aplikovala můj návrh umístit elektrody na bradavky.

R. R.: Já bych to absolvoval.

R. R.: Co ty antické postavy?

A. B.: To byla Barči iniciativa.

R. R.: (mimo téma) Budeme muset posílat do parmalentu členskou základnu?

Více lidí: Do 15. 7. - jedná se o členskou základnu, mincovník, kamery, a další věci dle povinnosti interních předpisů.

H. H.: Jestli chceš, tak ti pošlu, jaké mince mám v peněžence.

T. H.: *Ukazuje, co obnáší informování o stavu klubu.*

H. H.: *Komentuje mincovník:* Můžu poslat podepsaný scan mincí?

T. H.: Protože se budou aktualizovat stanovy a bude tam fixní členství 3 roky, bude se resetovat začátek platnosti přihlášky - všechny aktuální přihlášky dostanou dnem zavedení automaticky platnost 3 roky.

Řeší se fungování klubu Čajovna a jejich zavedení/ukončení členství v klubu.

R. K. (směrem k V. O.): Souhlasíš s funkcí koordinátora pro merch?

V. O.: Ano

R. K.: Jakým způsobem ukotvíme totu funkci v rámci discordu?

H. H.: Můžeme ji dát grémium merch.

V. O.: Ráda bych kanál.

T. H.: Klidně bych ji dal grémium.

D. J.: Můžeme ji dát vlastní thread, ale nedával bych ji celé grémium.

H. H.: Má někdo něco proti dávat celou grémium roli?

A.G. řeší nákup vína.

K. R.: Nedával bych ji roli grémium. Má řešit merch, a v grémiu se řeší informace i v rámci fungování klubu. Mimo jiné by s tím přišli další legislativní nároky, jako zřízení GDPR apod. což k jejímu výkonu aktuálně není potřeba.

Zbytek představenstva: *Souhlasí*

K. R.: Nějak bych tento bod uzavřel. Přidál bych V. O. role pro grémium merche. Koukni, co tam bude, měli by tam být channel s návrhama apod. Kdyby sis někde myslela, že něco nevidíš a měla bys, dej vědět. Myslím, že trička jsou do seznamováků nereálná, takže se aktuálně zaměříme na tvorbu vlajky a samolepek.

A. B.: Výroba triček, pokud to půjde dobře, může trvat tak 2 týdny.

K. R.: Dobře, trička by reálná byla, ale i tak bych se zaměřil na vlajku a samolepky. Tam získáme know how. Dále budeme pokračovat s tričky. Stejně bych udělal nový formulář pro velikosti a vyseletoval lidi, kteří by trička mohli získat. Ale na to je ještě čas.

Bod 6: Různé

Různé Legislativa v2025: řeší se členské příspěvky, rozhodnuto že je zavádět nebudeme, Tomáš Havel zmiňuje možnou nutnost úprav stanov

T. H.: Budou se měnit stanovy pro členství s platností pravděpodobně tento čtvrtek. To je pro nás výhoda, protože nebudeme muset řešit zánik členství a budeme to brát z SU stanov.

je možná třeba trochu přepsat stanovy. Ve čtvrtek 26.6.2025 má přijít v platnost nové stanovy.

Zavírá se nějaký divný loophole s absolutismem prezidenta SU.

T.H.: Dále se mění interní předpis pro odvod na centrální účty, což je hodně přívětivů pro kluby typu pm fel.

H.H.: Což bezpečně zvládneme.

T.H.: Protože nevybíráme členské příspěvky, tak se nám v podstatě nic nemění.

H.H.: Zatím.

D. J.: A může být členský příspěvek záporný?

A. G.: Ty se nějak hrneš do členských příspěvků.

H.H.: Protože chci maximalizovat příjem klubu.

A.G.: A hlavně, že mě vyčítáte, že jsem utratila málo peněz na Felikonoce.

T.H.: A dále se bude tvořit legislativní skupinka, ale to asi nikoho nezajímá.

R. R.: Tomáši, už si domluvil k parlamentu?

T. H.: Ano

R.R.: Tím jsme byli informováni, že budeme muset přepsat stanovy. Děkuji.

Eč - Gymnázium ČB.

Je přečten mail, který přišel do konference klubu od Z. Hlavizňová z gymnázia ČB.

A.G.: Říkala, že je schopná zajistit vše, jen jí jde o ty desky.

HH: Jaké jsou možnosti? Buď jim můžeme dát desky darem (pr by to mohlo zafinancovat), nebo se tam můžeme vypravit, ale to moc nevidím, nebo jim můžeme nějaké desky prodat.

AG: Pochopila jsem to ta, že chtějí jen materiál, a páječky mají.

HH: To z toho mailu nevyplývá.

AC: A není lepší jen nepájivé pole?

RR: Já bych už kvůli propagaci byl pro ty naše desky. Je tam logo čvutu a naše taky.

HH: Taky si myslím. Napíšeme mail.

DJ: Já bych jí zatelefonoval.

AB: Chceme od té učitelky zjistit, jak si to představuje a PR by mohlo mít zájem v kooperaci.

AC: Já umím mluvit do telefonu.

AB: Protože stejně se to bude platit z fakultních peněz (PPPxxx)

HH: No, nemusí. Můžeme na to mít EČ.

JD: Lze nakoupit z klubových peněz, a naučtovat fakultě jako propagaci.

RK: Co to přesměrovat na witches?

HH: Pokud chce materiál, zvládneme to my. Pokud chce lidi, můžeme to dát na Witches.

RK: Takže se nikam nepohneme, dokud ji nezavoláme, a nedomluvíme se.

HH: Zavoláme teď? (ředitelský čas: 20:42)

AC: Já jim klidně zavolám, může to poslouchat Richard R., ale ráda bych mantineli.

DJ: To se dá řešit ve dvou telefonátech.

HH: Dá se to kdyžtak řešit přes EČ?

TH: Ano

RK: Co tedy od toho počítáme a jaké bude provedení?

TH: Jsme schopni poskytnout jen zdrojáky a součástky?

RR: Jinak, chceme za to peníze?

TH: Nebral bych za to peníze.

AG: Jak to je s těmi součástkami? Dostal za to někdo stipendium?

AG na TH: Tvoje máma půjde do zápisu

RK: Já bych to rád nějak ujasnil. Ty desky financovala fakulta, takže by bylo min kolegiální se jich zeptat, zda jsou s tím v pohodě.

AC: Takže ji zavolám, zeptám se co chce. Pak zajít na PR a říct, že je tady paní a něco chce a zda je PR pro to odporovat.

Někdo: A jaký jsou přibližně náklady?

Všichni: Nižší tisíce.

HH: Takže budeme chtít seznam děcek a ke každému dáme přesný počet součástek.

Dohodlo se že Arla bude telefonicky kontaktovat paní z gymplu, zjistí jaká přesně je jejich představa (pro kolik lidí, jestli jenom materiály nebo workshop, jestli jednorázově nebo dlouhodobou spoluprací, jestli jenom plány nebo přímo desky a součástky nebo jestli si představují že jim tam přijedem udělat workshop, jestli budou ochotní nás propagovat na sociálních sítích atd), a na základě toho to budeme řešit dál.

AG: Jdeme řešit pípu?

HH: Potřebujeme přehodit bod.

RR: Máte dořešené? Tak tedy bod pípa.

HH: Potřebujeme pípu?

RK: Ano

RR: Já mám problém s pípu. Koukal jsem na ceny sudů a proč jsou dražší jak plechovky?

HH: Ano, kartáč je levnější jak sud.

RK: Přijde mi nepraktické se spoléhat na náhodné skupiny, které mají pípu. Je lepší mít vlastní pípu a nespoléhat se na ostatní.

HH: Pípu už nemá PR, ale TPO.

DJ: A z čeho to zafinancovat?

HH: Můžeme použít PPPX. Aktuálně máme xx vyčerpáno.

DJ: Ještě máme jednu možnost. Co si pípu postavit?

AB: Stejně jí chceme postavit na Temešváru.

TH: Jak je to s nákupem přes bazoš? Našel jsem za 10k s vodním chlazením.

AB: Na fakultu určitě ne.

HH: Jestli to je za 10k, tak by to šlo i z fakultních peněz.

TH: Zajímá mě, zda můžeme koupit pípu z bazoše.

AB: Z fakultních peněz ne.

HH: Z tužidla zbylo 8k, z toho by to šlo. A jsem ochotný obětovat na to stipendium.

RR: Došli jsme k nějakému závěru?

TH: Došli jsme k závěru, že podle toho, kolik to bude stát.

HH: No, z PPPX nám na to nezbydou peníze. Co by šlo, tak to můžeme vytunelovat ze stipendií. Dále máme peníze z loňského tužidla, ale ty to nepokryjou. Můžeme to vzít z rezerv, ale chce se někomu na to šahat?

TH: Jestli by šlo vzít z bazoše, tak klidně dvojku z rezervi vzít můžeme.

RR: Vzít bazarový nemám problém.

DJ: Nebo to můžete vzít z příštích PPPS.

RR: Jestli nám na to dají, když už má fakulta pípu

Ostatní: Pípy

AB: Nebo nakoupíme prodlužky.

Konečný verdikt: Pípu odkládáme na příští rok. Celé představenstvo (kromě AG, která aktuálně asi spí) souhlasí.

RK: Prvně, půjčit pípu z pivního majáku není takový investice a dále by bylo možné se popsat, či je pípa ve FEL café, ta by řešila mnoho věcí.

Někdo: Je potřeba se poptat TPO.

HH: Pípa z pivního majáku je nejmní za 200,- Kč.

HH: Richarde (RK), mohl by ses zeptat PR, zda nám nepůjčí na seznamováky pípu?

RK: Potřebujeme pípu na seznamováky?

Někdo: Knedlík chtěl vzít sud.

AB: Nemyslím si, že je dobré platit z klubových peněz sud piva.

RR: Máme těch 100l ze souboje fakult.

RK: To bych nechal na akce na fakultě, aby i lidi, co ten sud reálně vyhráli za sport si ho mohli přijít vypít.

AB: To mi přijde taky fér.

RK: Podporuji názor Anet.

RR: Nemám problém vzít 50l na seznamováky. Jinak souhlasím s Richardem, že jsme toho tolik neudělali jako třeba ti, co hráli volejbal a dal bych to na nějaké společné akci.

TH: Už jste někdo psal Kristiánovi?

RK: Nevím, kdo to je.

TH: To je ten, kterému se máme ozvat ohledně sudů za souboj fakult.

RK: Ten je místo Kačky? Tak tomu by bylo dobré napsat, a poptat se, zda nás nasměruje na ty, kteří se účastnili souboje fakult v ostatních disciplínách. Pak bych je pozval na začátku semestru na nějakou akci klubu, když přijdou super, pokud ne, tak se nedá nic dělat.

RR: Co to udělat s orientákem?

Ostatní: Ano

D.J zamyslete se zda nechcete zade HELP! na začárky semestru.

RR: Chceme vzít jeden sud na seznamovák?

HH: Pokud chceme vzít sud, potřebujeme tam prvně nějak dopravit pípu.

RR: Ted' jsem obepsal člověka, který má přístup k pípě. Asi by mohla být.

Zeptat se TPO na pípu ve studovně, zjistit lidi co dělali bowling a orient'ák, zjistit možnosti organizace pípy na seznamovák (zajistili bychom pípu, na organizátorech jednotlivých turnusů by bylo zorganizovat si jestli tu pípu chtěj využít, tzn. zajistit sud)

Lékarnička

S alkoholem se nejmíň blbě mixuje ibuprofen, takže chceme nakupovat ibalgin

dáme v kanálu dohromady, co všechno chceme kupovat

další různé: zkontrolovat pájení, hroty jsou prý nechutně opálený, budeme předpokládám řešit tím panthenolem

Nicx vyhrožuje předsedovi ukončením pokud neukončí schůzi.

Schůze skončila v 22:04

Zapsal/a: Anna Glöcknerová
(Čeká na schválení)